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Expertgruppens möte 



1. MÖTET ÖPPNAS  

 

Ordförande öppnade mötet. 

2. GODKÄNNANDE AV DAGORDNINGEN  

 

Dagordningen godkändes. 

3. PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE MÖTE  

 

Protokollet från föregående möte godkändes och lades till handlingarna. 

4. ADMINISTRATIVA FRÅGOR  

4.1 BUDGET 2025 OCH ÄSKANDE 2026  

 

Jan Pettersson presenterade förslag till budget för 2025 och till budgetäskande för 2026 för 

expertgruppen att kommentera inför ordförandens beslut. 

 

Slutlig budget och äskande delas på kommande möte. 

4.2 ÖVRIGT  

 

Expertgruppen avtackade Staffan Lindberg som varit ledamot i expertgruppen sedan 2019. 

5. INFORMATION  

5.1 PER CAPSULAM/DELEGERADE BESLUT SEDAN FÖRRA 

SAMMANTRÄDET  

 

Expertgruppen har per capsulam den 2/12 tagit beslut om att utse Katarina Tracz till 

referensgruppsordförande för studien om ökade synergier mellan svenska klimatfinansiärer. 

5.2 AKTIVITETSLISTAN  

Inga ärenden. 

 

 



5.3 ÖVRIG ÅTERRAPPORTERING  

 

Helena Hede Skagerlind berättade om sitt besök i Belgrad där EBA tillsammans med svenska 

ambassaden arrangerade en antikorruptionsworkshop med ambassadpersonal och partners till 

ambassaden den 20/11. 

 

Jan Pettersson rapporterade att Númi Östlund besökt det litauiska utrikesministeriet och andra 

myndigheter samt den svenska ambassaden i Vilnius den 19–20/11. 

 

Arizo Karimi berättade att hon och Númi Östlund deltagit i OECD-DACs Results Communities 

möte den 25/11, där Númi Östlund presenterat EBAs transparensrapport. 

 

Malin Ahrne rapporterade från den hälsokonferens om Sveriges roll och samlade bidrag inom 

global hälsa, som hölls den 3/12. Vid konferensen presenterades EBAs antologi om global hälsa. 

Moderator var Andreas Wladis. 

 

Mats Hårsmar rapporterade från det rundabordssamtal om migration och bistånd som 

samarrangerades med Delmi och Migrationsverket den 10/12. Från EBA deltog Mats och Jan 

Pettersson. 

6. ÖVRIGA VERKSAMHETSFRÅGOR FÖR 

INFORMATION, DISKUSSION ELLER BESLUT  

6.1 VERKSAMHETSPLANERING 2025 INKL. UPPFÖLJNING 2024  

 

Jan Pettersson presenterade förslag på verksamhetsplan 2025. Verksamhetsplanen beslutas vid 

expertgruppens möte den 29/1. 

6.2 REVIDERING AV DOKUMENT  

 

Jan Pettersson presenterade förslag på ändringar av vissa mindre felaktigheter i EBAs 

verksamhetsstrategi och arbetsformer. 

 

Beslut: Att godkänna de föreslagna ändringarna. 

6.3 ÖVRIGT  

Inga ärenden. 

 

 

 



7. RAPPORTER FÖR BESLUT  

7.1 EXTREM FATTIGDOM I BANGLADESH  

 

Julia Schalk presenterade förslag till slututkast till rapport om extrem fattigdom i Bangladesh. 

Förslaget till studien inkom som en del av EBA särskilda lärosätessatsning 2022 där medel 

utlystes för studier inom Expertgruppens då prioriterade områden. 

 

Beslut: Att godkänna rapporten för publicering. Expertgruppen saknar dock ett 

jämställdhetsperspektiv. 

7.2 CSO-STUDIE AFRIKA  

Staffan Lindberg föreslog att, utan publicering av rapporten, avsluta studien om 

kapacitetsuppbyggnad av civilsamhällesorganisationer i Afrika.  

Beslut: Att inte godkänna rapporten för publicering, i enlighet med förslag. 

8. PROJEKTFÖRSLAG FÖR BESLUT  

8.1 TILLDELNINGSBESLUT EFFEKTUTVÄRDERING AV SVENSKT 

HÄLSOBISTÅND  

 

Malin Ahrne redogjorde för anbudsprocessen. Urvalet har skett i ett steg genom en öppen 

utlysning. Vid anbudsöppningen den 14 november hade fyra förslag inkommit. 

 

Beslut: Att tilldela Lunds universitet uppdraget. 

9. PROJEKTFÖRSLAG FÖR DISKUSSION  

 

Inga ärenden 

10. BISTÅNDSANALYS 2025  

Matilda Widell presenterade de förslag på texter som expertgruppen hade att diskutera vad 

gällde bland annat innehåll, format och slutsatser. Gruppen diskuterade också exempel på EBAs 

bildmanér. 

Biståndsanalys 2025 kommer att tas upp för beslut på expertgruppens nästa möte, den 29/1.  

11. ÖVRIGA PROJEKT, INFORMATION/BESLUT  



11.1 KOMMANDE SEMINARIER  

Mikaela Person informerade om det DDB-seminarium om kvinnors och barns rätt till hälsa, som 

kommer att hållas den 17/12. Moderator är Åsa Regnér. 

Mats Hårsmar informerade om att ett klimatseminarium planeras under början av 2025, i 

samarrangemang med UD, kring frågorna Hur öka klimatfinansiering? Hur öka kvalitet i 

klimatbiståndet? 

11.2 ÖVRIG INFORMATION  

Inga ärenden. 

12. ÖVRIGA FRÅGOR  

 

Inga övriga frågor. 

13. MÖTET AVSLUTAS  

Ordförande avslutade mötet. 




